



CASTLE HILL

NATIONAL HISTORIC SITE
OF CANADA

LIEU HISTORIQUE NATIONAL
DU CANADA DE

CASTLE HILL

*Heritage within your reach
Un patrimoine au bout des doigts*




Photo: D. Taylor



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada 

CONNECT WITH CULTURE...

Explore the fortifications that were at the heart of the French-English struggle for Newfoundland from 1692 to 1811. Learn about the lives of 17th century fishermen and soldiers in Plaisance.



Photo: E. Walsh

Time Well Spent

Castle Hill has spectacular views of Placentia Bay. Trails take you to site fortifications and link to outside communities. Site staff, an audio tour and exhibits tell the story of this fascinating period. The Heritage Shop completes your visit.



Photo: E. Walsh

Castle Hill National Historic Site of Canada

Open daily May 15 - Oct. 15
Info: (709) 227-2401 / 772-5367
Web: www.pc.gc.ca

BRANCHEZ-VOUS SUR LA CULTURE

Explorez les fortifications qui furent au coeur des conflits franco-anglais à Terre-Neuve entre 1692 et 1811. Apprenez comment vivaient pêcheurs et soldats de Plaisance au XVII^e siècle.

Des moments inoubliables

Du haut de Castle Hill, contemplez le panorama spectaculaire de la baie de Plaisance. Parcourez les sentiers qui relient fortifications et peuplements voisins. Les guides du lieu, l'audio-guide et les expositions vous feront mieux comprendre cette époque étonnante. Un passage à la boutique Heritage complètera votre visite.



Photo: A. Cornellier

Lieu historique national du Canada de Castle Hill

Ouvert tous les jours du 15 mai au 15 octobre
Renseignements : (709) 227-2401 / 772-5367
Site Web : www.pc.gc.ca



Photo: D. Taylor